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Kommunledningsförvaltningen  
Johanna Sköld 
0171-62 51 52 
johanna.skold@enkoping.se 

Kommunstyrelsen 

Meddelandeärenden till kommunfullmäktige 2024 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tar del av informationen.  

Beskrivning av ärendet 
Meddelandeärenden är en sammanställning av beslut, protokoll eller handlingar 
som bör komma kommunfullmäktige till dels för kännedom.  

Följande beslut, protokoll eller handlingar har inkommit:  

- Svar på medborgarförslag, buss från Örsundsbro till Järlåsa med 
väglampor vid hållplatserna, kommunstyrelsen, 2024-04-09, § 59 

- Svar på medborgarförslag, på- och avfart från Ekolsund/Hammarstrand till 
E18, 2024-04-09, § 58 

- Svar på medborgarförslag, se över stig, tekniska nämnden, 2024-03-21, § 
40 

- Svar på medborgarförslag, säkerhetsåtgärd på Storgatan, tekniska 
nämnden, 2024-03-21, § 39 

- Svar på medborgarförslag, bevara badstegen, upplevelsenämnden, 2024-
03-14, § 25 

- Svar på medborgarförslag, rökfritt centrum, tekniska nämnden, 2024-03-
21, § 38 

- Svar på medborgarförslag, SFI för ukrainare, utbildnings- och 
arbetsmarknadsnämnden, 2023-09-20, § 156 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, kommunledningsförvaltningen, 2024-04-11 
Protokollsutdrag, kommunstyrelsen, 2024-04-09, § 59, KS2022/1036 
Medborgarförslag, buss från Örsundsbro till Järlåsa med väglampor vid 
hållplatserna, 2022-10-27 
Protokollsutdrag, kommunstyrelsen, 2024-04-09, § 58, KS2022/646 
Medborgarförslag, på- och avfart från Ekolsund/Hammarstrand till E18, 2022-07-19 
Protokollsutdrag, tekniska nämnden, 2024-03-21, § 40, TF2023/1267 
Medborgarförslag, se över stig, 2023-10-18 
Protokollsutdrag, tekniska nämnden, 2024-03-21, § 39, TF2023/1266 
Medborgarförslag, säkerhetsåtgärd på Storgatan, 2023-10-17 
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Protokollsutdrag, upplevelsenämnden, 2024-03-14, § 25, UPN2023/235 
Medborgarförslag, bevara badstegen, 2023-10-05 
Protokollsutdrag, tekniska nämnden, 2024-03-21, § 38, TF2023/1147 
Medborgarförslag, rökfritt centrum, 2023-09-17 
Protokollsutdrag, utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden, 2023-09-20, § 156, 
UAN2023/1092 
Medborgarförslag, SFI för ukrainare, 2023-05-25 
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Sammanträdesdatum  
2024-04-09  

 

Kommunstyrelsen 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 59 Ärendenummer KS2022/1036 

Svar på medborgarförslag - buss från Örsundsbro till 
Järlåsa med väglampor vid hållplatser 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. avslå medborgarförslaget ”Buss från Örsundsbro till Järlåsa med väglampor vid 
hållplatserna”. 

Sammanfattning  
I december 2022 inkom ett medborgarförslag om en ny busslinje mellan 
Örsundsbro och Järlåsa. Förslagslämnarens motiverar behovet genom att det idag 
krävs eget fordon eller skjuts för att ta sig mellan orterna. Förslagslämnaren anser 
även att det borde finnas väglampor på vägen vid hållplatserna för att underlätta 
för förare att se resenärer och vice versa. 

Då Region Uppsala är kollektivtrafikmyndighet ansvarar de för att planera och 
trafikera busstrafiken i länet. Enligt Region Uppsala är inte resenärunderlaget 
tillräckligt för att motivera en ny linje mellan Örsundsbro och Järlåsa. 

Enköpings kommun avser att verka för kompletteringstrafik och nya typer av 
lösningar på landsbygden så som anropsstyrd trafik. Anropsstyrd kollektivtrafik 
skulle då kunna var ett alternativ för sträckan. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-02-23 
Kommunfullmäktige 2022-11-28 §169 
Medborgarförslag ”Buss från Örsundsbro till Järlåsa med väglampor vid 
hållplatserna” 

Yrkanden 
Ordföranden Peter Book (M) yrkar bifall till förslag till beslut, som är: 
Kommunstyrelsen beslutar att: 
1. avslå medborgarförslaget ”Buss från Örsundsbro till Järlåsa med väglampor vid 
hållplatserna”. 
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Sammanträdesdatum  
2024-04-09  

 

Kommunstyrelsen 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om den kan besluta enligt liggande förslag 
och finner så. 

__________ 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagslämnaren, för kännedom. 
Kommunfullmäktige, för kännedom 
 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Thu, 27 Oct 2022 11:50:56 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

Förslag
Buss från Örsundsbro till Järlåsa med väglampor vid hållplatserna

Motivering
Det är ingen buss som går åt järlåsa hållet efter skolan så antingen behöver man eget fordon eller få skjuts av någon 
så det skulle vara bra att man kan åka dit även om man inte har ett eget fordon. När det är vinter så brukar man gå till 
hållplatserna i mörker så det skulle vara bra att det finns ljus när det är mörkt och blir enklare för dig men även för 
föraren att se dig enklare. Då skulle folk som bor åt det hållet kunna komma hem mycket lättare. Tiderna kunde vara 
ganska ofta, så att bussen går kanske en gång var tredje timme.
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Sammanträdesdatum  
2024-04-09  

 

Kommunstyrelsen 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 58 Ärendenummer KS2022/646 

Svar på medborgarförslag - på- och avfart från 
Ekolsund/Hammarsudd till E18 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. avslå medborgarförslaget ”På- och avfart från Ekolsund/Hammarstrand till E18”. 

Sammanfattning  
I juli 2022 inkom ett medborgarförslag om tillbyggnad på E18 för på- och avfart för 
personer boende i Ekolsund och Hammarsudd, alternativt möjliggöra att med bil 
kunna ta sig smidigt till Ekolskrog från Ekolsund. Förslagslämnarens motivering är 
att ”det är dyrt, osäkert pga vägunderlaget och ger utökade utsläpp” att som 
boende behöva ta sig till Ekolskrog. Förslagslämnaren anser även att en ny på- 
och avfart skulle öka attraktionen till det nya området Ekolsund. 

Då Trafikverket är väghållare för Europavägar, riksvägar och länsvägar är det 
myndigheten som ansvarar för att planera och genomföra åtgärder som nya på- 
och avfarter. 

Trafikverket utformar vägnätet med fokus på regionalt och nationellt resande. 
Åtgärder som nya på- och avfarter kräver sin mängd fordonsrörelser och behöver 
visa på samhällsekonomisk nytta. Även med den tillkommande utvecklingen vid 
Ekolsund slott är resandet lågt jämfört med befintliga trafikplatser i Enköping som 
har 2 000–4 000 fordonsrörelser per dygn. De stora höjdskillnaderna och 
markförhållandena gör att ett genomförande av en ny på-/avfart vid Ekolsund 
skulle bli komplext och dyrt.  

Ovan nämnda faktorer gör att en ny på-/avfart från Ekolsund/Hammarsudd till E18 
inte anses samhällsekonomiskt försvarbart. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2024-02-22 
Kommunfullmäktige 2022-09-19 §117 
Medborgarförslag ”På- och avfart från Ekolsund/Hammarstrand till E18”. 
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Sammanträdesdatum  
2024-04-09  

 

Kommunstyrelsen 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

Yrkanden 
Ordföranden meddelar att förslag till beslut är:   
Kommunstyrelsen beslutar att: 
1. avslå medborgarförslaget ”På- och avfart från Ekolsund/Hammarstrand till E18”. 

Ordföranden Peter Book (M) yrkar bifall till liggande förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om den kan besluta enligt liggande förslag 
och finner så.  

__________ 
 
Beslutet skickas till: 
Förslagslämnaren 
Kommunfullmäktige, för kännedom 

 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Tue, 19 Jul 2022 12:31:06 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

För- och efternamn

Förslag
På/avfart från Ekolsund/Hammarstrand till E18

Motivering
Förslag om tillbyggnad på E18 för på och avfart för folk boende i Ekolsund och Hammarstrand. Alt möjliggöra att 
med bil kunna ta sig smidigt till Ekolskrog från Ekolsund.  För oss i området är det omständigt och bedrövligt att ta 
sig runt och behöva köra runt till annan påfart till E18 vilket både är dyrt, osäkert pga vägunderlaget och ger utökade 
utsläpp istället för att lätt kunna ta sig upp på E18 som man endå bor brevid/kör under för att ta sig ut ur samhellet. 
Hade även ökat attraktionen till området nu vid nybebyggelse vid ekolsunds slott.
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Sammanträdesdatum  
2024-03-21  

 

Tekniska nämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 40 Ärendenummer TF2023/1267 

Svar på medborgarförslag - Se över stig 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Bifalla medborgarförslaget om att se över stigen i munksundsskogen. 

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden har i oktober 2023 tagit emot ett medborgarförslag om att se 
över stigen i munksundskogen där tre träd fallit över stigen. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Enköpings kommun har många stigar i kommunens skogar som kontinuerligt ses 
över. De senaste åren har det varit ovanligt många träd som fallit omkull. Oftast 
granar som drabbats av granbarkborren som dödar granar men även andra 
trädslag som på grund av olika anledningar faller omkull. De tre vindfällena i 
munksundsskogen som låg över stigen är uppkapade och stigen är återigen 
framkomlig sedan november 2023. 

Bilaga: Medborgarförslaget, KF2023/110. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Bifalla medborgarförslaget om att se över stigen i munksundsskogen. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Bifalla medborgarförslaget om att se över stigen i munksundsskogen. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige för kännedom 
Förslagsställaren 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Wed, 18 Oct 2023 14:19:27 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på länkar eller bilagor 
om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Förslag
Kolla över hela stigen

Motivering
Hej,har just varit och promenart i munksunsdskogen ,det har blåst ner 3 träd över stigen .får ta en sveng bland 
stockar stenar.plats korsningen Strägnäsvägen och in i skogen.
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Sammanträdesdatum  
2024-03-21  

 

Tekniska nämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 39 Ärendenummer TF2023/1266 

Svar på medborgarförslag - Säkerhetsåtgärd på 
Storgatan 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. medborgarförslaget om säkerhetsåtgärder på Storgatan i Grillby besvaras 
med att förslaget vidarebefordras till Trafikverket och att hastigheten kommer 
att sänkas under 2024. 

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden har i november 2023 tagit emot ett medborgarförslag om 
säkerhetsåtgärder på Storgatan i Grillby. Förslagsställaren anser att den 
intilliggande gång- och cykelbanan är smal och att trafiken går alldeles för fort 
längs med Storgatan. Förslagsställaren föreslår ett staket som separerar gång- och 
cykelbanan med bilvägen som säkerhetsåtgärd samt att befintligt övergångställe 
förtydligas med markering i marken. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Enköpings kommun och Trafikverkets ambition är att göra våra vägar så säkra som 
möjligt för oskyddade trafikanter utifrån gällande lagar och regler och tar tacksamt 
emot förbättringsförslag som detta.  

Storgatan är en statlig väg genom Grillby och därmed ligger ansvaret för gatan på 
Trafikverket. Tekniska nämnden kommer därför att vidarebefordra förslaget om 
staketet och markering vid övergångsstället till Trafikverket.  

När det gäller hastighetsreglering inom tättbebyggt område så är det kommunen, i 
samråd med Trafikverket, som ansvarar för det. Kommunen kan informera om att 
hastigheten på Storgatan kommer att sänkas från 50 km/tim till 40 km/tim under 
våren 2024.  

Bilaga: Medborgarförslaget, KF2023/109. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 
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Sammanträdesdatum  
2024-03-21  

 

Tekniska nämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

1. medborgarförslaget om säkerhetsåtgärder på Storgatan i Grillby besvaras 
med att förslaget vidarebefordras till Trafikverket och att hastigheten kommer 
att sänkas under 2024. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. medborgarförslaget om säkerhetsåtgärder på Storgatan i Grillby besvaras 
med att förslaget vidarebefordras till Trafikverket och att hastigheten kommer 
att sänkas under 2024. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige för kännedom 
Förslagsställaren 
Trafikverket 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Tue, 17 Oct 2023 14:11:59 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på länkar eller bilagor 
om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Förslag
Säkerhetsåtgärd på Storgatan

Motivering
Hej, På Storgatan i Grillby är det 50 km/h för bilister. Längs storgatan, från Anna Lindhs park och till Tempo finns 
det en gångväg. Denna gångväg är relativt smal när man går med barn som går eller cyklar. Bilarna kommer fort och 
det är väldigt läskigt när barnen vinglar på cyklar eller springer ifrån sina föräldrar. Därför önskas det någon form av 
staket längs vägen för att inte något barn inte ska skada sig eller bli påkörd. Hellre skadad av ett staket än av en bil.
Önskemålet är iaf någon form av säkerhetsåtgärd längs Storgatan. Det ska inte krävas att ett barn skadas innan det 
sker en åtgärd, tvärtom. Förebygga skador istället.  50km/h är väldigt fort i lilla Grillby där det rör sig mycket barn 
själva.

Sen övergångsstället vid Tempo saknar markering i marken. Finns endast skyltar som bilisterna oftast inte ser.

Hoppas att detta tas på allvar. Jag är orolig att ngt barn eller vuxen för den delen kommer skadas en dag.
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Sammanträdesdatum  
2024-03-14  

 

Upplevelsenämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 25 Ärendenummer UPN2023/235 

Medborgarförslag - Bevara badstegen 

Beslut 
Upplevelsenämnden avslår medborgarförslaget. 

Beskrivning av ärendet 
Den 24 november 2023 inkom ett förslag om att utveckla vinterbad på 
friluftsbaden. Frågeställaren har som ett önskemål att badstegar får vara kvar även 
under höst, vinter och vår för att öka tillgängligheten och möjligheten till bad under 
säkra förhållanden.  

Möjligheten att åka kollektivt till Bredsand är god till skillnad mot att ta sig till 
Koffsan och den badstege som finns där. 

Upplevelseförvaltningens bedömning 
Nuvarande badbryggor med hopptorn är inte konstruerade för övervintring i is och 
risken att bryggorna går sönder under vintertid är stor. Därför tas bryggorna upp 
inför varje vintersäsong.  

För att kunna ha i bryggorna även under vintertid krävs en annan sorts brygga, 
anordning och placering. En sådan investering är kostsam och ryms inte inom den 
budget som upplevelsenämnden nu har att tillgå. Förvaltningen förslår därför att 
medborgarförslaget ska avslås. 

Upplevelseförvaltningen ser dock positivt till förslagsställarens initiativ till att vilja 
bidra till en bättre folkhälsa och stärka intresset för vinterturism till Enköpings 
kommun. Den framtida utvecklingen av Bredsandsområdet är under utredning. 
Förvaltningen kommer se över möjligheten att arbeta in förslaget i den långsiktiga 
utvecklingen av området. För att kunna genomföra ett sådant projekt krävs dock 
långsiktig planering samt att investeringsmedel för arbete och material avsätts i 
budgeten. 

  

Upplevelseförvaltningens förslag till upplevelsenämnden 
Upplevelsenämnden avslår medborgarförslaget. 
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Sammanträdesdatum  
2024-03-14  

 

Upplevelsenämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

Arbetsutskottets förslag till upplevelsenämnden 
Upplevelsenämnden avslår medborgarförslaget. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Thu, 5 Oct 2023 02:38:37 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på länkar eller bilagor 
om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Förslag
Bevara badstegen

Motivering
MEDBORGARFÖRSLAG NEUTRALT

Behov av anpassade badplatser för kallbadare i kommunen.
Nu när den ordinarie badsäsongen snart är slut plockas badbryggor och badstegar in från Enköpings offentliga 
badplatser med undantag av Koffsan. Samtidigt går startskottet för kallbadarnas riktiga högsäsong och utan medel 
för att ta sig i vattnet på ett säkert och tryggt sätt försämras möjligheterna till kalla bad.

Intresset för att bada kallt under höst och vinterhalvår har ökat lavinartat de senaste åren och allt tyder på att intresset 
kommer att vara skyhögt i år.
Många studier visar på kallbadandets positiva effekter såväl fysiskt och psykiskt och de som en gång provat att 
kallbada blir snabbt beroende och gläder sig åt den stundande kallbadssäsongen.
Bara i Enköpings kommun finns det flera kallbadsgrupper med medlemmar som kallbadar vid gemensamma 
sammankomster.

Vi vill nu uppmärksamma berörda förvaltningar på Enköpings kommun om behovet av anpassade kallbadplatser.

Vi önskar helst att badstegar får vara kvar även under höst, vinter och vår för att öka tillgängligheten och möjligheten 
till bad under säkra förhållanden. Det är en åtgärd som i sig skulle bidra till en bättre folkhälsa och även stärka 
intresset för vinterturism till Enköpings kommun. I



Möjligheten att ta sig med kollektivtrafik till Bresse är god till skillnad mot badstegen i Koffsan och därmed kan man 
ge fler friskusar chansen till Kallbad

Jag ställer gärna upp och bidrar med mer information utifrån en vinterbadares perspektiv:
Stöttning med hur man lugnt tar sig ned i vattnet, andning, klädbyte osv.

Vänliga hälsningar
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Sammanträdesdatum  
2024-03-21  

 

Tekniska nämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 38 Ärendenummer TF2023/1147 

Svar på medborgarförslag - Rökfritt centrum 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Avslå medborgarförslaget om ett rökfritt centrum 

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden har i november 2023 tagit emot ett medborgarförslag om att 
införa rökförbud i Enköpings citykärna för en trevligare miljö. Med citykärnan 
menas torget och angränsande gator.  

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Förvaltningen kan förstå att miljön i citykärnan kan upplevas som en trevligare 
plats med ett rökförbud men har inte stöd i lagen att införa det på andra ytor än de 
som pekas ut i lagen. 

I lagen om tobak och liknande produkter är det förbjudet att röka i lokaler som 
allmänheten har tillträde till. Det gäller även vid entréerna. Från 2019 gäller 
rökförbud även på uteserveringar, busshållplatser och perronger, allmänna 
lekplatser och inhägnade platser för idrottsutövning. För dessa gäller inte 
rökförbudet vid entréerna. Syftet med rökförbudet är att öka tillgängligheten för 
personer som inte bör eller vill utsättas för tobaksrök eller rök från andra produkter. 

Andra kommuner har försökt införa rökförbud på torg och liknande men har fått 
avslag. Att införa rökförbud på andra platser än det lagen pekar ut är inte tillåtet. 
Därför är förvaltningens bedömning att förslaget avslås.  

Bilaga: Medborgarförslaget, KF2023/98. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Avslå medborgarförslaget om ett rökfritt centrum 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Avslå medborgarförslaget om ett rökfritt centrum 
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Sammanträdesdatum  
2024-03-21  

 

Tekniska nämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige för kännedom 
Förslagsställaren 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Sun, 17 Sep 2023 17:46:06 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på länkar eller bilagor 
om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Förslag
Rökfritt centrum

Motivering
Hej!
Ett rökförbud i citykärnan ( torget och angränsande gator) vore ett steg mot en trevligare miljö och bättre citykärna!



Protokollsutdrag  1 (2) 

Sammanträdesdatum  
2023-09-20  

 

Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 156 Ärendenummer UAN2023/1092 

Svar på Medborgarförslag SFI för ukrainare 

Beslut 
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden beslutar att:  

1. Medborgarförslaget kan anses besvarat. 

Beskrivning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit om att starta SFI för flyktingar från Ukraina, 
Kommunfullmäktige, 2023-06-19, paragraf 111. 

Utbildningsförvaltningens bedömning 
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden beslutade vid sammanträde 21 juni 
2023, § 139 att erbjuda SFI till 30 ukrainska medborgare med uppstart i september 
2023. Nämnden beslutade vidare att undervisningstiden ska vara 18 timmar per 
vecka. Därmed är bedömningen att nämndens beslut är i linje med 
medborgarförslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, daterad 2023-07-05 
Bilaga 01 - Underlag från förvaltningen, daterat 2023-06-19 
Bilaga 02 - Protokollsutdrag Kommunfullmäktige 2023-06-09, paragraf 111 
Bilaga 03 - Medborgarförslag – tillgång till SFI 

Utbildningsförvaltningens förslag till utbildnings- och 
arbetsmarknadsnämnden 
1. Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden anser att medborgarförslaget kan 
anses besvarat. 

Utskottets beredning 
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott 2023-09-06. 

Utskottets förslag till utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott ställer sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut.  

1. Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden anser att medborgarförslaget kan 
anses besvarat. 



Protokollsutdrag  2 (2) 

Sammanträdesdatum  
2023-09-20  

 

Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
 

 Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar nämnden om den kan besluta enligt liggande förslag och finner 
att frågan blir ja besvarad.  

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige, för kännedom 
Förslagsställaren, för kännedom 



Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se>
Skickat:                             Thu, 25 May 2023 11:05:54 +0100
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se>
Ämne:                               Inskickat formulär

 Varning: Detta meddelande kommer inte från någon inom din egen organisation. Klicka inte på länkar eller bilagor 
om du inte känner igen avsändaren och vet att bilagan är säker.

Förslag
SFI för ukrainare

Motivering
Ukrainare behöver SFI för att integreras i samhället och för att hitta arbete
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